



**LES PATTOUNES
DU COEUR**



Dear Parents,

As part of the IB MYP Service as Action programme, our students in MYP1 have organised a bake sale (brownies, small cakes and cookies) for the **Charity “Pattounes du Coeur”**, in the afternoon of Friday 9th February 2024 during playtime for all primary school classes (CP, CE1, CE2, CM1, CM2 and IPP 4 / 5).

The “Pattounes du Coeur” charity was founded in 2013 to help stray cats and kittens in and around Montpellier. They are able to help find new homes for between 800 and 900 cats and kittens every year.

We would like to ask you to help our MYP1 students with their action project by putting one or two euros in your child’s pocket so they can have a cake of their choice and participate in this project for charity.

All the money raised will be donated to the local charity **“The Pattounes du Coeur”**.

Thanks in advance.

The MYP1 students



**LES PATTOUNES
DU COEUR**



Chers parents,

Les élèves du Programme IB MYP 1 organisent une vente de gâteaux dans le cadre d'un projet « **Service as Action** », au profit de l'association « **Les Pattounes du Cœur** » le vendredi 9 février 2024 pendant la récréation de l'après-midi, pour les élèves des classes élémentaires (classes de CP, CE1, CE2, CM1, CM2 et PPI 4 / 5).

Les Pattounes du cœur est une association créée en février 2013 dont l'objectif est de venir en aide aux chats sans foyer en détresse sur Montpellier. L'association effectue chaque année 800 à 900 adoptions de chats et chatons abandonnés.

Nous vous remercions de participer au projet de nos élèves de MYP1 en glissant un ou deux euros dans la poche de votre enfant afin qu'il puisse acheter le gâteau de son choix et aussi participer à cette action caritative.

L'intégralité de l'argent récolté sera versée à l'association caritative locale, « **Les Pattounes du Cœur** ».

Merci beaucoup pour votre aide.

Les élèves de MYP1